
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 9 2024 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset, Kolbotnveien 7 

Dato: 
Tid: 

16. oktober 
19:00 

Tilstede: 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Oskar Andreas Kleven, Anne Grete Kaasa, Gabrielle Drageseth via Teams,  
 
Rune Nilsen, Harald Haugan 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Jan Thomas Birkeland, Kolbotn IL i sak 92/2024 

Neste styremøte 13. november 

 
 

Saksnr  Ansvar 

85/2024 Vedtakssak/Diskusjonssak/Orienteringssak 

Godkjenne referat fra styremøte 26. september 2024 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 26. september 2024 er godkjent, dersom ingen melder 

inn endringer innen 17. oktober 

 

 

86/2024 Diskusjonssak  

Supplering av varamedlem til valgkomiteen  

 

Styret diskuterte aktuelle kandidater og fordelte ansvar for å ta kontakt med 

ulike. 

Styret jobber videre med å hente inn forslag til kandidater. 

 

 

87/2024  Diskusjonssak  

Gjennomgang av status Arbeidsprogrammet  
 
Styret gjennomgikk et dokument som tar for seg de oppgaver styret er gitt 
gjennom vedtatt arbeidsprogram.  
Korrigeringer og suppleringer ble ført rett inn i oppfølgingsdokumentet. 
 
Status på undersøkelse rundt transport til idretten undersøkes. 
  

 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

88/2024  Diskusjonssak  
Gjennomgang og plan videre for igangsatte prosjekter  
 
Det ble i møtet gitt en status på prosjektene Aktivitetsguide, Frivillighetshus og 
En internasjonal naturekspedisjon 

 
Aktivitetsguiden: 
Prosjektet er en suksess. Pr oktober 8 guider, 68 oppdrag. Det jobbes med å 
innhente rapport for alle oppdragene som er ferdige. 
Det søkes om utvidet prosjektperiode for midler mottatt av Bufdir for 2024 slik 
at disse kan benyttes i en overgang frem til nytt tilskudd mottas i 2025. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Lønnsmidler belastes i størst mulig grad IMDI midler mottatt via NIF. 
Det søkes om midler for en 3 års periode 2025-2027. Søknadsfrist 1. november 
 
Frivillighetshus: 
Etablert lokaler i Kolbotnveien 7. NFIR benytter lokalene vederlagsfritt, men 
betaler egen strøm og må selv bestå rengjøring og enkle vaktmestertjenester. 
Det er mottatt 50.000 kr fra Sparebankstifelsen DNB til innkjøp av møbler og 
inventar. 

 
En internasjonal naturekspedisjon: 
Mye arbeid, men vanskelig å få samarbeidsparter til å bidra. Arrangert én tur 22. 
september, men ingen deltagere møtte.  
Styret besluttet at vi forsøker å søke om å få overføre midlene til 2025 for å 
gjøre flere forsøk. 
 

 
 
Lisbeth 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

89/2024  Diskusjonssak  
Nordre Follo Idretts- og aktivitetsråd  
 
Det er sendt inn to søknader til kommunen om finansiell støtte til idrettsrådet. 
Søknad 1 om at midlertidig tilskudd på kr. 300.000 gjøres om til varig tilskudd. 
Søknad 2 om økt tilskudd på kr 450.000 slik at total søknad fra NFIR er kr 
750.000,-. 
 
Skulle kommunen og politikere ikke gi tilsagn til søknadene (en eller begge) vil 
styret måtte vurdere andre alternativer.  
---- 
Det ble i ettertid satt opp et styremøte pr Teams 22/10 grunnet at styreleder og 
daglig leder ble kalt inn til møte med kommunen vedr. søknadene. Styret 
diskuterte et forhandlingsrom for styreleder til møtet med kommunen. 
 
Styret ga styreleder mandat til å forhandle ned til 800.000 totalt til lønn for 
2025, inkl. andelen fra LAM. Det betyr reduksjon av søknaden med et betydelig 
beløp. 
 

 

90/2024  Diskusjonssak  
NFIR kommunikasjons- og arbeidsformer  
 
Det var ingen kommentarer til den eksisterende kommunikasjons eller 
arbeidsform i styret.  
Daglig leder skal sjekke hva styreeposten kommer frem som hos mottakere, 
viktig at det er tydelig at det er postkasse til idrettsrådet. 
I stede for at daglig leder lager lange, og tidkrevende nyhetsbrev til styret, 
skrives det noen kortfattede punkter over ukens hendelser som legges ut på 
Teams. Hensikten er at styret skal være orientert om større saker og hendelser 
som daglig leder er involvert i. 
 

 
 
 
 
 
Lisbeth 
 
Lisbeth 

91/2024  Beslutning  

LAM søknadsbasert tildeling  
 
Saken var siste gang behandlet i styremøte i september, sak 75/2024. I saken ble 
det bedt om ny behandling av tildeling fra den søknadsbaserte delen da det var 
behov for ytterligere opplysninger fra en søker. 
Nødvendige opplysninger var innhentet og styret godkjente forslag til tildeling. 
 
Vedtak: 
Søknadsbasert tildeling av LAM er godkjent. Tildeling ferdigstilles og legges inn i 
Sportsadmin innen fristens utløp 15.11.24 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 



92/2024  Diskusjonssak  

KIL energisalg  
 
Daglig leder fra Kolbotn Idrettslag, Jan Thom Birkeland var invitert til å orientere 
styret om saken. 
 
Kolbotn idrettslag har ikke kommet til avtale med kommunen vedr. betaling for 
undervarme på Sofiemyr. Banene Sofiemyr kunstgress og Tømtebanen får varme 
fra energisentralen, en energibrønn som Kolbotn IL / KIL Drift AS har etablert. 
Det er på forhånd ikke laget avtaler med kommunen rundt betaling for energien 
som etableres og brukes til både drift av sentralen i seg selv, og til å varme opp 
de to banene. Det er energisalget som skal bidra til driften av KIL Drift AS. 
For vintersesongen 2023/2024 ble det etablert en midlertidig avtale med 
kommunen om betaling kr. 150.000 x 5 (november – mars). Det er behov for en 
langsiktig avtale med Nordre Follo Kommune og Kolbotn IL / KIL Drift AS ber 
idrettsrådet om hjelp. 
 
NFIR sjekker hvem i kommunen saken bør drøftes med. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

 Eventuelt 
 
Styret ble orientert om møtet kommunen avholdt med idretten 9. oktober etter 
bekymringsmelding som ble meldt inn i sommer. I ettertid samlet et utvalg av 
idrettens daglige ledere seg for å diskutere konkrete tiltak som forventes fra 
kommunen og hva idretten selv kan bidra med. 
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 5/11-24 


